
Protokół Nr 31/10 
Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Gminy Miastkowo 
z dnia 20 września 2010 roku 

 
Posiedzenie komisji odbyło się dnia 20 września 2010 r. w godzinach od 1000 – 1345  

w Urzędzie Gminy – pokój nr 9. Komisji przewodniczył Radosław Szczubełek – 
Przewodniczący Komisji. W posiedzeniu udział wzięło 5 członków Komisji. 

 
Członkowie obecni na posiedzeniu: 
 
1. Radosław Szczubełek 
2. Danuta Małgorzata Zajączkowska 
3 Stanisław Długozima 
4. Jarosław Kadłubowski 
5. Przemysław Rogula 
- lista obecności w załączeniu. 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Lidia Małgorzata Grzejka – Wójt Gminy 
2. Bożena Wilk  - Skarbnik Gminy 
3. Agnieszka Dulewicz - Inspektor UG 
 
Porządek dzienny posiedzenia: 
 
1.   Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 
2.   Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3.   Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2010 r. 
4.   Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a)   określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, 
b)   określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2011 rok, 
c) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych  
       na 2011 r., 
d) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla pedagogów,  
      psychologów, logopedów i doradców zawodowych oraz określenia tygodniowego  
      obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli realizujących w ramach  
      stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym  
      obowiązkowym wymiarze godzin, 
e) zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości  
      Miastkowo na lata 2009 – 2017, 
f) przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
      zagospodarowania przestrzennego gminy Miastkowo. 
5.  Rozpatrzenie informacji dotyczących:  
a) przygotowaniu placówek oświatowych do nowego roku szkolnego w świetle  
      projektów organizacyjnych, 
b)  działalności ochotniczych straży pożarnych na terenie gminy 
c)  działalności jednostek kultury 
6.  Zapytania i wolne wnioski. 
 
 



PRZEBIEG POSIEDZENIA:  
 
Ad.1. Przewodniczący Komisji dokonał otwarcia posiedzenia witając wszystkich zebranych. 
Następnie stwierdził prawomocność posiedzenia i zapoznał z porządkiem dziennym, który 
Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła do realizacji (za głosowało  
5 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
 
Ad.2. Przewodniczący zapoznał wszystkich z protokołem z poprzedniego posiedzenia 
Komisji. Do przedstawionego protokołu nie wnoszono żadnych uwag. W związku  
z powyższym przyjęcie protokołu poddano pod głosowanie jawne. Za przyjęciem głosowało  
5 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 
Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.3. Przewodniczący poinformował, że wszyscy członkowie Komisji otrzymali materiały 
dotyczące wykonania budżetu gminy za I półrocze 2010 r. Następnie głos przekazano 
Pani Wójt, która szczegółowo przedstawiła plan oraz wykonanie budżetu. 
 Do przedstawionej informacji nie zgłaszano żadnych zastrzeżeń. Komisja 
stwierdziła, że budżet w I półroczu realizowany był prawidłowo. 
 Następnie Przewodniczący przedstawił pozytywną opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o przedłożonej informacji przez Wójta Gminy.  
 Wykonanie budżetu Komisja zaopiniowała pozytywnie (za głosowało 5 członków 
Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było,). Informacja  
z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2009 r. oraz uchwała Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Ad.4 Przewodniczący poinformował, że na dzisiejszym posiedzeniu Komisja rozpatrzy 
projekty uchwał w sprawach: 
 
a) określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 
 Skarbnik Gminy – Bożena Wilk wyjaśniła, że nowa ustawa z dnia 27 sierpnia 2009 r. 
o finansach publicznych obliguje rady gmin do opracowania nowych uchwał dotyczących 
trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. W związku z tym przygotowano projekt 
uchwały. 
 Komisja nie zgłaszała żadnych uwag do przedmiotowego projektu opiniując  
go pozytywnie (za pozytywną opinią głosowało 5 członków Komisji, przeciwnych nie było, 
wstrzymujących się od głosu nie było). Projekt uchwały w załączeniu do oryginału 
protokołu. 
 
b) Określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2011 rok 
 Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  
na 2011rok przedstawił inspektor - Agnieszka Dulewicz podając jednocześnie stawki 
określone w ustawie o podatkach i opłatach lokalnych. 
 Komisja nie zgłaszała innych propozycji. 

Po wnikliwej analizie Komisja jednogłośnie zaakceptowała stawki zaproponowane  
w projekcie uchwały (za pozytywną opinią głosowało 5 członków Komisji, przeciwnych nie 
było, wstrzymujących się od głosu nie było). Projekt uchwały w załączeniu do oryginału 
protokołu. 

 
 
 



c) Określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych  
na 2011 rok 
 Podobnie jak w punkcie poprzednim projekt uchwały w sprawie określenia 
wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych na 2011 r. przedstawiła 
Pani Dulewicz. Komisja szczegółowo analizowała każdą pozycję. 
 Do przedstawionego projektu nie zgłaszano żadnych innych propozycji.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (za pozytywną opinią głosowało  
5 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było).  
Projekt uchwały w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
d) Określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla pedagogów, 
psychologów, logopedów i doradców zawodowych oraz określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli realizujących w ramach 
stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym 
obowiązkowym wymiarze godzin 
 Projekt przedmiotowej uchwały przedstawiła Pani Wójt informując, iż przygotowany 
projekt uchwały umożliwi ustalenie pensum dla wszystkich nauczycieli (a więc zarówno dla 
pedagogów, logopedów, psychologów oraz dla nauczycieli realizujących w ramach stosunku 
pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym wymiarze godzin) 
proporcjonalnie do łącznej liczby realizowanych przez nich zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych. Wszystkie godziny realizowane powyżej tak ustalonego 
pensum będą stanowić godziny ponadwymiarowe. 
 Komisja nie wnosiła żadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały  
i zaopiniowała go pozytywnie (za pozytywną opinią głosowało 5 członków Komisji, 
przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). Projekt uchwały w załączeniu 
do oryginału protokołu. 
 
e) zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 
Miastkowo na lata 2009 – 2017 
 Wójt Gminy przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Miastkowo na lata 2009 – 2017 informując,  
że w związku z brakiem ujęcia zadań w Planie Odnowy Miejscowości Miastkowo, na który 
był składany wniosek do Urzędu Marszałkowskiego na realizację przedsięwzięcia remont 
świetlicy wiejskiej w Miastkowie w ramach PROW na lata 2007-2013 należy uzupełnić o to 
zadanie w/w dokumenty. 
 Do przedstawionego projektu nie zgłaszano żadnych uwag. Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (za pozytywną opinią głosowało 5 członków Komisji, 
przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). Projekt uchwały w załączeniu 
do oryginału protokołu. 
 
f) przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Miastkowo 
 Pani Wójt wyjaśniła, iż poprzednia uchwała w tym temacie stała się nieaktualna, 
ponieważ zmienił się przebieg trasy linii 400 kV Ostrołęka - Narew. Przedmiotowa 
inwestycja obejmuje szerszy zasięg miejscowości gminy Miastkowo. 
 Do przedmiotowego projektu uchwały nie zgłaszano żadnych uwag. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (za pozytywną opinią głosowało 5 członków 
Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). Projekt uchwały  
w załączeniu do oryginału protokołu. 
 



Ad.5. Przewodniczący poinformował, że następnym punktem będzie rozpatrzenie 
przedłożonych informacji. 
 
a) Pani Wójt przedstawiła informację o przygotowaniu placówek oświatowych do nowego 
roku szkolnego w świetle projektów organizacyjnych. 
  Do przedstawionej informacji nie zgłaszano żadnych uwag i przyjęto jednogłośnie 
(za głosowało 5 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie 
było). Informacja w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
b) Podobnie jak w punkcie poprzednim informację o działalności ochotniczych straży 
pożarnych przedstawiła Pani Wójt. 
 Komisja nie wnosiła żadnych zastrzeżeń do przedstawionej informacji przyjmując ją 
jednogłośnie (za głosowało 5 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się 
od głosu nie było). Informacja w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
c) Następnie Komisja rozpatrzyła informację o działalności jednostek kultury przyjmując  
ją jednogłośnie (za głosowało 5 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących 
się od głosu nie było). Informacje w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Ad.6. W punkcie zapytania i wolne wnioski nie poruszono żadnych spraw. 
 
 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku dziennego 
Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji. 
 
  
Protokołowała: 
                                                                                                   Przewodniczący Komisji 
Barbara Kalinowska 
                                                                                                      Radosław Szczubełek 
 


